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Geachte raads- en commissieleden, 
 
Waarover gaat deze brief? 
In onze collegevergadering hebben wij gesproken over de schriftelijke vragen die gesteld zijn door de fractie 
Burgerbelangen Dinkelland, met betrekking tot de toegankelijkheid van Landgoed Singraven. 
 
Ons besluit 
In onze vergadering hebben we besloten de schriftelijke vragen middels deze raadsbrief te beantwoorden. 
 
Toelichting 
Hieronder vindt u de beantwoording van de vragen/constateringen. 
 
1)   ‘Het arboretum is niet vrij toegankelijk tussen zonsondergang en zonsopkomst.’ 
Voor een bezoek aan het arboretum wordt een toegangsprijs gerekend van €3.00,- per persoon. Hier staat 
het goede onderhoud van het arboretum tegenover. Daarnaast zorgt dit onderhoud wordt een bijzondere 
beleving van het arboretum. Dit maakt het arboretum ten opzichte van andere paden op het landgoed 
speciaal. 
  
2)   ‘Er zijn geen extra paden geopend die vroeger ook niet toegankelijk waren. In een eerder besluit is 
aangegeven dat het Singraven ook oude waterlopen zou herstellen. Dit hebben wij op dit moment nog niet 
kunnen constateren. Heeft u hier als Gemeente al controle op uitgevoerd? Zo ja, wat zijn uw bevindingen? 
Zo nee, wat gaat u hieraan doen en wanneer?’ 
Er zijn en worden nieuwe paden aangelegd en daarnaast is en wordt gewerkt aan het upgraden van 
bestaande situaties. Voordat het bestemmingsplan is vastgesteld in 2018 zijn er al voorinvesteringen gedaan. 
Recent zijn ook paden aangelegd. Het pad, dat u geconstateerd heeft, evenwijdig aan de Molendijk is daar 
een voorbeeld van. Daarnaast wordt ook nog gewerkt aan plannen om het routenetwerk uit te breiden. 
Investeringen hierin staan in verband met de verkoop van woningen op het landgoed. Als er woningen 
worden verkocht komt geld vrij om te investeren in nieuwe en bestaande paden. 
U stelt dat in een eerder besluit is aangegeven dat het Singraven oude waterlopen zou herstellen. Bij ons is 
niet bekend op welk besluit u doelt. Op 20 december 2016 is een Kwaliteitsimpuls Groene Omgeving (Rood 
voor Groen)-overeenkomst gesloten met de Gemeente Dinkelland. Als bijlage bij deze overeenkomst is de 
projectenlijst ‘Singraven gaat voor groen’ opgenomen. Hierin is opgenomen dat in nauw overleg met het 
Waterschap Vechtstromen en naar aanleiding van de ‘Waterlandgoedvisie Singraven’ een aantal 
uitvoeringsprojecten zijn geformuleerd. 
  
  

 



3)   ‘Er zijn nieuwe palen geplaatst met borden b.v. bij het ‘Freule hoes’, waarop vermeld staat dat er geen 
toegang meer is? Hoe zit dit?’ 
Het klopt inderdaad dat er nieuwe borden zijn geplaatst op meerdere plekken op het landgoed. Dit betreft 
borden welke ter vervanging van oudere borden zijn geplaatst. Gericht op het bericht wat op de borden staat 
is de inhoud niet gewijzigd. Er zijn dus ook borden geplaatst waarop de toegang verboden wordt. Deze 
gebieden zijn in het verleden echter ook niet opengesteld geweest en betreft zogenoemde ‘rustgebieden’. 
Het vervangen van verouderde informatiepanelen en bebording maakt onderdeel uit van de 
eerdergenoemde projectenlijst. 
  
4)   ‘Zijn er over bovengenoemde zaken overleggen geweest tussen de Gemeente en het Singraven? Wat 
zijn hiervan de uitkomsten? En kunnen deze gedeeld worden met de Raad?’ 
Op het Landgoed Singraven worden werkzaamheden uitgevoerd conform de eerder naar gerefereerde 
projectenlijst ‘Singraven gaat voor groen’. Hiervoor is dus reeds een overeenkomst gesloten met de 
Gemeente. Verder wordt met betrekking tot de nog aan te leggen paden samengewerkt tussen onder meer 
Landgoed Singraven en de Gemeente Dinkelland. 
 
5)   ‘Er is ons ook gebleken dat de vlonders welke over de Dinkel waren aangelegd, niet meer voorhanden 
zijn? Hoe zit dat? Is dit in overleg gebeurd met het college en wat is de reden hiervoor? 
Bij ons is hierover geen informatie bekend. 
 
6)   Er wordt een pad wordt aangelegd evenwijdig aan de Molendijk die ca. 2 meter breed is tot aan het 
Singraven. Is hier een vergunning voor aangevraagd, was of is deze vereist? En waarvoor dient deze weg? 
Is er ook toestemming /vergunning nodig om dit pad te laten aansluiten op ons openbaar wegennet? 
Het pad is gelegen in een gebied met de bestemming ‘Bos en natuur’. Wegen en paden, mits ondergeschikt 
aan onder meer natuur, bosbouw en houtproductie, past binnen de bestemming. Doordat voetgangers 
gebruik maken van dit pad neemt het aantal voetgangers op de openbare weg af. Dit komt de 
verkeersveiligheid ten goede. Doordat dit pad past binnen de bestemmingsplanregels is hiervoor geen 
vergunning noodzakelijk. 
 
7)   Bij het nieuw aan te leggen Landgoed aan de Linderdijk hebben wij sterk de indruk dat er reeds nu 
permanente bewoning plaatsvind in de daar staande containers. Heeft u dit ook geconstateerd, zo ja, mag 
dit, zo nee, wanneer gaat u controleren en handhaven. 
Voor het plaatsen van (tijdelijke) woonunits aan de Linderdijk 12 (Landgoed AA Vonders) is in mei 2020 een 
omgevingsvergunning verleend. Er wordt tijdelijk in gewoond, totdat de nieuwe woning gereed is. Voor de 
nieuwe woning (landhuis) is een omgevingsvergunning aangevraagd. Naar verwachting wordt deze 
vergunning op korte termijn verleend. 
 
Waarom deze raadsbrief? 
Op basis van artikel 35 van het Reglement van Orde kan een raadslid schriftelijke vragen stellen aan het 
college. Schriftelijke vragen worden door het college beantwoord middels een raadsbrief. 
Wij stellen u voor deze raadsbrief voor kennisgeving aan te nemen. 
 
Heeft u nog vragen? 
Neem dan contact op met de raadsgriffier. Deze zal uw vragen aan ons college kenbaar maken. 
 
 
Hoogachtend, 
 
Burgemeester en wethouders van Dinkelland, 
 
 
de secretaris     de burgemeester 

 

 

 

 

 
 

E.M. Grobben 
 

J.G.J. Joosten 


